
Protokół nr 26/2017 z posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Miejskiej

odbytego w dniu 20 lutego 2017 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska
Zasępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski
- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na XXXI sesję Rady Miejskiej.
3. Wolne głosy i wnioski.
4.  Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na rok 2017 oraz 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 rok.
5. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak.
Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.

a) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego
ustroju szkolnego

Inspektor Oświaty – Tomasz Marszałek poinformował, że w związku z 
wprowadzaną reformą oświaty i koniecznością podjęcia przez samorządy prac 
zmierzających do dostosowania sieci szkół do zasad reformy oświaty, organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego podejmuje uchwałę w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
Na terenie gminy Borek Wielkopolski od nowego roku funkcjonować będą dwie
szkoły podstawowe: 
1) ośmioletnia Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Zimnowodzie, która 

na mocy przepisów prawa powstanie z istniejącego zespołu szkół, w skład 
którego wchodziła sześcioletnia szkoła podstawowa i trzyletnie gimnazjum. 
Uczniowie wygaszanego gimnazjum w Zimnowodzie w okresie najbliższych 
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dwóch lat kontynuować będą naukę w dotychczasowych klasach 
gimnazjalnych prowadzonych przy ww. szkole podstawowej,

2) ośmioletnia Szkoła Podstawowa im. Władysława Jagiełły w Borku 
Wlkp.
 z zachowaną wcześniej przyjętą strukturą organizacyjną zarówno w 
szkole macierzystej, jak i szkołach filialnych.

Obwody szkół podstawowych nie ulegają zmianom i zachowują strukturę 
obowiązującą na terenie gminy Borek Wlkp.

Klasy gimnazjalne do momentu ich kompletnego wygaszenia (31 sierpnia 
2019r.) funkcjonować będą:

1) w przypadku klas Gimnazjum w Borku Wlkp. prowadzone będą w 
Zespole Szkół im. Powstańców Wielkopolskich, które swoim 
zakresem działania obejmować będą szkoły ponadgimnazjalne i 
ponadpodstawowe. W tej sprawie zostanie zawarte odrębne 
porozumienie pomiędzy Gminą Borek Wielkopolski, 
a Powiatem Gostyńskim w sprawie dalszego prowadzenia szkół 
ponadgimnazjalnych i ponadpodstawowych przez Gminę Borek Wlkp.

2) w przypadku klas Gimnazjum w Zimnowodzie – włączone zostają 
w struktury ośmioletniej szkoły podstawowej. 

Zmiany rozpoczną się od roku szkolnego 2017/2018. Wówczas uczniowie 
kończący klasę VI szkoły podstawowej będą podlegać promocji do klasy VII 
szkoły podstawowej. Rozpocznie się tym samym wygaszanie gimnazjów – nie 
będzie prowadzona rekrutacja do gimnazjum. 
W roku szkolnym 2018/2019 ostatni rocznik dzieci klas III ukończy gimnazjum.

Z dniem 1 września 2019 r. w ustroju szkolnym nie będą funkcjonować 
gimnazja. Uczniowie kończący gimnazjum będą kształcić się w 3-letnich liceach
ogólnokształcących i 4-letnich technikach, natomiast uczniowie kończący VIII 
klasę szkoły podstawowej rozpoczną naukę w 4-letnim liceum lub 5-letnim 
technikum. Uczniowie będą mogli także kontynuować naukę w I klasie 
branżowej szkoły I stopnia. 
O tym, kiedy sześcioletnia szkoła podstawowa staje się z mocy prawa szkołą 
ośmioletnią mówią konkretne przepisy prawa. Natomiast decyzja co do formy 
i czasu przekształcenia gimnazjum albo jego włączenia do innej szkoły należy 
do kompetencji odpowiednio organu stanowiącego jednostki samorządu 
terytorialnego – również w oparciu o konkretne przepisy prawa.
W związku z powyższym organ prowadzący powinien przyjąć rozwiązania, 
które umożliwią przekształcenie struktury szkolnej w sposób efektywny, 
gwarantujący właściwe warunki realizacji obowiązku szkolnego i obowiązku 
nauki uczniom szkół ulegających wygaszeniu lub przekształceniu, właściwe 
zarządzanie szkołami w okresie przejściowym przez powierzenie doświadczonej
oświatowej kadrze kierowniczej, dotychczasowym dyrektorom, 
przeprowadzenie procesu przekształceń, bez potrzeby przeprowadzania w tym 
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okresie zmian na stanowiskach kierowniczych szkół (dotychczasowi dyrektorzy 
pełnią funkcje do zakończenia kadencji, a także umożliwią płynne 
przechodzenie nauczycieli ze szkół starego systemu do szkół nowego systemu 
bez konieczności rozwiązywania i ponownego zawierania umów o pracę oraz 
ochronę miejsc pracy nauczycieli).
Przyjęte rozwiązanie powinny zapewniać stabilne ramy organizacyjne dla 
funkcjonowania szkół w okresie koniecznych przekształceń, w tym 
zagwarantowanie miejsc realizacji obowiązku szkolnego uczniom i miejsca 
pracy nauczycielom i innym pracownikom szkoły.
Uchwała w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego podlega zaopiniowaniu przez 
kuratora oświaty pod względem zgodności z prawem oraz przez związki 
zawodowe.
W związku z koniecznością sprawnego i efektywnego wprowadzania nowej 
struktury  szkolnictwa na terenie Gminy Borek Wielkopolski uregulowanej 
przepisami ustawy ‒ Prawo oświatowe, należało podjąć stosowną uchwałę 
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego, nowego ustroju szkolnego.

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał ilu uczniów musi się zgłosić aby było 
liceum ogólnokształcące.

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli będzie pewne 12 uczniów wówczas będzie liceum.

Radny Romuald Gawroński zapytał, czy są planowane zmiany kadrowe 
w szkołach.

Burmistrz wyjaśnił, że nikt pracy nie straci, wszyscy będą mieć „godziny”, 
jedynie może nie być nadgodzin.

Radny Tomasz Szczepaniak poruszył sprawę dokształcania nauczycieli na 
uzupełnienie etatu.

Burmistrz  poinformował, że jest wykonany wstępny arkusz organizacyjny, 
mamy dwa lata na „zagospodarowanie etatów”.

Innych uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

b) powierzenia Spółdzielni Socjalnej „Pomocna Dłoń” w Borku Wlkp. 
zadań  własnych Gminy Borek Wlkp.

Burmistrz poinformował, że chcielibyśmy aby zbiórką odpadów komunalnych  
zmieszanych jak również segregowanych zajęła się Spółdzielnia „Pomocna 
Dłoń”. W celu realizacji tego zadania należy zakupić samochód – śmieciarkę.

Radny Romuald Gawroński zapytał, czy wystarczy jeden samochód.

Burmistrz odpowiedział koszt samochodu to 300.000 zł i jeden wystarczy. 

Innych uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

c) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Trzecianowie
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Inspektor UM - Kamila Tomaszewska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy 
sprzedaży działki 155 położonej w Trzecianowie, obręb Strumiany. Zamiar 
zbycia nieruchomości wynika z braku planów na zagospodarowanie w/w 
działki. Rzeczoznawca majątkowy wycenił działkę na kwotę 5.300,00 zł.
Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

d) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp.

Inspektor UM - Kamila Tomaszewska wyjaśniła projekt uchwały dotyczy 
sprzedaży nieruchomości składającej się z działek 321/1, 322/46 i 322/47, 
położnej w Borku Wlkp. Zamiar sprzedaży motywuje się brakiem planów na 
zagospodarowanie nieruchomości. Rzeczoznawca majątkowy wycenił działki na
kwotę 7.500,00 zł.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

e) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp.

Inspektor UM – Kamila Tomaszewska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy
sprzedaży działki 333/14, położonej w Borku Wlkp., zamiar sprzedaży 
nieruchomości motywuje się brakiem planów zagospodarowania działki. 
Rzeczoznawca majątkowy wycenił działkę na kwotę  13.700 zł, od ceny 
zostanie doliczony podatek VAT.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

f) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Siedmiorogowie 
Pierwszym

Inspektor UM – Kamila Tomaszewska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy
sprzedaży działki 84/12 położonej w Siedmiorogowie Pierwszym, zamiar 
sprzedaży związany jest z brakiem planów zagospodarowania nieruchomości. 
Rzeczoznawca majątkowy wycenił działkę na kwotę 9.400,00 zł. 
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Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

g) sprzedaży garażu i współwłasności w nieruchomości gruntowej położonej

    w Borku Wlkp.

Inspektor UM – Kamila Tomaszewska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy
zamiaru  sprzedaży garażu wraz z udziałem w gruncie ze względu na brak 
planów zagospodarowania nieruchomości. Sprzedaż nastąpi w formie przetargu 
nieograniczonego ustnego. Rzeczoznawca majątkowy wycenił nieruchomość 
6.140,00 zł netto, do ceny zostanie doliczony podatek VAT.

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

h) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania,

Pracownik MGOPS w Borku Wlkp. – Danuta Frąckowiak poinformowała, że 
zgodnie z art. 50 ust 6 ustawy o pomocy społecznej Rada Miejska określa 
w drodze uchwały szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 
jak również tryb ich pobierania. 

Wysokość ponoszonych opłat przez obywateli naszej gminy  zależy od 
dochodu na osobę w rodzinie; od tego czy i o ile przekroczy tzw. kryterium 
dochodowe określone w ustawie o pomocy społecznej. Osoby, których dochód 
nie przekracza ustawowo określonego kryterium mają bezpłatnie świadczone 
usługi. Podopieczni ponoszą procentową odpłatność, a kwota odpłatności 
uzależniona jest od wysokości uzyskiwanych dochodów, którą reguluje tabela 
w niniejszej uchwale.
Dotychczas obowiązująca uchwała wymaga modyfikacji dostosowując ją do 
aktualnych dochodów podopiecznych w oparciu o nową tabelę odpłatności.

Zaproponowany w uchwale  poziom odpłatności  ponoszony przez 
podopiecznych za usługi nie ogranicza dostępności do usług, gdyż 
w uzasadnionych przypadkach zachodzi możliwość zwolnienia w całości lub 
części z odpłatności za usługę, jak również daje możliwość zmniejszenia 
procentowego wskaźnika  odpłatności. Coraz częściej zdarza się, iż osoby 
korzystające z usług opiekuńczych ponoszą pełną odpłatność, co stanowi 
znaczne obciążenie budżetu domowego. 

W chwili obecnej  dla dobra podopiecznych zachodzi konieczność, 
zmiany, w szczególności w  zakresie  procentowej odpłatności 
i uszczegółowienia zwolnień z odpłatności. Ponadto należało wprowadzić do 
uchwały koszt za 1 godzinę usługi opiekuńczej i specjalistycznej usługi 
opiekuńczej.

W związku z powyższym należy rozważyć zmianę kryteriów 
dochodowych oraz wysokość odpłatności klienta za świadczone usługi. 
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Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

i) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 
i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia,

Burmistrz wyjaśnił, że w związku z nieważnością uchwały nr XXX/189/2016 
Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 14 grudnia 2016 r. w w/w, należy podjąć 
nową uchwałę w tej sprawie z uwzględnieniem wskazanych naruszeń prawa. 

Uwag nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

j) zmian budżetu i w budżecie na rok 2017

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt zmian:

 Zmiany  planu dochodów dotyczą:

 dz. 758, rozdz. 75801 zmniejsza się dochody o kwotę 44.204,00 zł z tytułu
części subwencji oświatowej,

 dz. 756, rozdz. 75621 zmniejsza się dochody o kwotę 1.955,00 zł z tytułu
udziału gminy w PIT

 dz.801, rozdz. 80148 zwiększa się dochody o kwotę 19.000,00 zł z tytułu
zakupu usług.

Po dokonanych zmianach dochody zmniejszyły się o 27.159,00 zł i  stanowią
kwotę 35.777.941,00 zł.

Zmiany planu wydatków dotyczą:
 dz.600, rozdz. 60016 zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 30.000,00 zł,
  - zwiększa się wydatki majątkowe na nowe zadania:
  - Budowa chodnika przy ul. Szosa Jaraczewska - 20.000,00 zł,
  - Przebudowa i rozbudowa ul. Ks. Kan. E. Jęczkowskiego - 10.000,00 zł.
 Zmniejsza się wydatki bieżące o ogólną kwotę 27.559,00 zł w następujących 

rozdziałach:
- rozdz. 75023 -   2.159,00 zł
- rozdz. 80113 - 15.400,00 zł,
- rozdz. 90003 -   5.000,00 zł,
- rozdz. 90004 -   5.000,00 zł,

 Zwiększa się wydatki w rozdz. 80130 o kwotę 400,00 zł - dotacja celowa.

Po dokonanych zmianach wydatki zmniejszyły się o  27.159,00 zł i stanowią 
35.767.941,00 zł. 

Radny Romuald Gawroński zapytał w którym miejscu na ul. Jaraczewskie 
będzie budowany chodnik.

Burmistrz odpowiedział, że od byłego budynku policji w kierunku Jaraczewa.
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Innych pytań nie zgłoszono.

Opinie Komisji:
Komisja Rewizyjna: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa 
i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 
6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 
przeciwny.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 
pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od 
głosowania i nikt nie był przeciwny.

Ad.5. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław 
Twardowski przedstawił projekt apelu w sprawie projektu Planu Gospodarki 
Odpadami dla Województwa  Wielkopolskiego na lata 2016 -2022 wraz
z planem inwestycyjnym. Poinformował, że na rynek chce wejść następna 
instalacja. Dla Regionu VI, w którym my jesteśmy jest wskazana tylko jedna 
instalacja w Planie Gospodarki Odpadami. Istniej ryzyko, jeśli druga instalacja 
zostanie zaakceptowana część gmin może przejść do niej, co spowodowałoby, 
że efektywność ekonomiczna instalacji by spadła, co niesie za sobą podwyżkę 
ceny „na bramie”, a w najgorszej sytuacji niedotrzymaną warunków 
dofinansowania i trzeba będzie zwrócić trzymaną dotację zwrócić. Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska wnioskował o poparcie przedstawionego apelu.

Radny Marian Jańczak uważa, że nie należy opiniować pozytywnie w/w apelu 
ponieważ jest to „podcinanie  gałęzi, na której siedzimy”. Apelem w tej sprawie 
występujemy przeciwko urzędnikom, którzy dzielą środki unijne.

Radny Michał Dopierała poparł stanowisko przedmówcy.

Burmistrz poinformował, że sprawa była szczegółowo analizowana w ZGO  
Jarocin.
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Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 
poinformował ponadto, że należy wprowadzić zmiany do regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy. Do worków 
z butelkami pet można wkładać puszki po piwie, po konserwach, opakowania po
jogurtach oraz po chemii gospodarczej. Kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska stwierdził, że będą odbywały się kontrole pojemników z odpadami, 
ponieważ wiele osób zmieniło swoje deklaracje z niesegregowanych na 
segregowane ze względu  na znaczną różnicę w opłacie.

Radny Michał Dopierała proponował odrębne pojemniki na popiół, tak jak 
w Jarocinie.

Burmistrz wyjaśni, że w Jarocinie sami sobie zorganizowali pojemniki  na 
popiół i go zagospodarowali.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska poinformował, że 1/3 miasta ogrzewa 
mieszkania gazem.

Radny Romuald Gawroński wnioskował o ustawienie co najmniej dwóch koszy 
na odpady w Karolewie.

Radny Michał Dopierała zapytał na czym polegała ścinka topoli, ponieważ 
zostały pnie po ściętych drzewach.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska wyjaśnił, że zlecenie obejmowało 
ścinkę drzew i uporządkowanie terenu, a nie obejmowało frezowania.

Ad. 4.  Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na rok 2017 
oraz sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 rok.

Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak przedstawił:
1)  plan pracy na rok 2017, które stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu,
2) sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 rok, które stanowi załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu.  

Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych zastrzeżeń.

Ad.5. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 
Komisji – Tomasz Pawlak zakończył posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji
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Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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